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Rada Miejska w Brzesku 

Komisja Porządku Publicznego i Rozwoju – wspólne posiedzenie  
z komisją Gospodarki Komunalnej Ochrony Środowiska i Rolnictwa  

Protokół 3/2024 

3 Komisja Porządku Publicznego i Rozwoju w dniu 23 września 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 23 września 2024 r. o godz. 12:30, a zakończono o godz. 14:01 tego samego 
dnia 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków 

Obecni: 
1. Piotr Duda 
2. Janusz Filip 
3. Krystyna Gibała 
4. Roman Gurgul 
5. Daniel Szczupał 

 
Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

1. Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach 
2. Dyrektor Karina Legutek  
3. Dyrektor Ewelina Stępień 
4. Dyrektor Bogusława Czyżycka - Paryło 

Ad.1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Komisji Piotr Duda otworzył posiedzenie komisji, powitał wszystkich obecnych 

na posiedzeniu Następnie, poprosił o potwierdzenie obecności w systemie elektronicznym, na 

podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Głosowano w sprawie 

Sprawdzenie obecności 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 4, NIEOBECNY: 0 

Wyniki imienne 

OBECNY (4) - Piotr Duda, Janusz Filip, Krystyna Gibała, Roman Gurgul 

NIEOBECNY (0) 
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Ad.2. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Piotr Duda przedstawił proponowany porządek posiedzenie komisji. 

Zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku. 

Uwag brak. 

Porządek został przyjęty. 

 

Ad.3. Informacja na temat uwag wniesionych do protokołu komisji z posiedzenia odbytego  
w dniu 17 czerwca 2024 r. 

Nie wniesiono uwag. Protokół został przyjęty. 

Ad.4. Podsumowanie wakacyjnego wypoczynku dzieci i młodzieży. 

Pisemną informacje radni otrzymali w wersji elektronicznej w materiałach na posiedzenie 

komisji. 

 Sprawozdania w wakacyjnego wypoczynku złożyli: 

 

Dyrektor Karina Legutek przedstawiła informacje na temat wypoczynku organizowanego przez 

Powiatową i Miejską Bibliotekę Publiczną. 

Dyrektor Ewelina Stępień przedstawiła informacje na temat wypoczynku organizowanego przez 

Miejski Ośrodek Kultury. 

Dyrektor Bogusława Czyżycka - Paryło przedstawiła informację na temat wypoczynku 

organizowanego przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej. 

 

Przewodniczący komisji przedstawił również informacje na temat wypoczynku przekazana przez 

Brzeski Ośrodek Sportu i Rekreacji 

  

Radna Krystyna Gibała odnosząc się do sprawozdania MOK-u zaproponowała, aby w przyszłym 

roku medale wręczane dzieciom w Wakacyjnej Grze Terenowej „ODKRYWAMY GMINĘ BRZESKO”, 

były bardziej kolorowe. 

Dyrektor Ewelina Stępień wyjaśniła, że w tym roku trzecia edycja była przygotowana przez 

Szczep Czarny m. Bohaterów Państwa Podziemnego, uważa, że harcerze zrobili to fantastycznie  

i w przyszłym roku będziemy chcieli nadal z nimi współpracować projektując tą grę w przyszłym 

roku. Jeżeli chodzi o medale oznajmiła, że weźmiemy to pod uwagę. 

 

W dyskusji również poruszono kwestię remontu basenu, która zdaniem Zastępcy Burmistrza 

przebiega terminowo. Zakres prac jest olbrzymi, wymieniana jest cała armatura, niektóre 

elementy, nie są produkowane w Polsce, trzeba czekać na dostawy. Firma dokonała zamówienia 
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dopiero w momencie, kiedy wygrała przetarg. W wyremontowanym basenie również inaczej 

zostanie rozwiązana komunikacja, aby oddzielić poszczególne strefy. Planowany termin ma trwać 

jedenaście miesięcy. Obecnie przynajmniej na początku remontu w każdy wtorek mamy 

spotkanie, chcemy na bieżąco, żeby pewne elementy „dogrywać”. 

 

 

Opinia komisji: 

  

Głosowano w sprawie 

Komisja pozytywnie opiniuje organizację wypoczynku wakacyjnego dzieci i młodzieży w Gminie 
Brzesko. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) - Piotr Duda, Janusz Filip, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Daniel Szczupał 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Ad.5. Informacja Wydziału Ochrony Środowiska o wynikach ściągalności opłat komunalnych 
Gminy Brzesko. 

Pisemną informację radni otrzymali w wersji elektronicznej wraz z materiałami na posiedzenie 

komisji. 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach – przedstawił informacje dotyczące realizacji dochodów 

budżetu Gminy z tytułu opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi według stanu na 

dzień 31 sierpnia 2024 r. 

 

Ad.6. Analiza sprawozdania i rozliczenia gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy 
Brzesko za 2023 r. i pierwsze półrocze 2024 r. 

 

Pisemną informację radni otrzymali w wersji elektronicznej wraz z materiałami na posiedzenie 

komisji. 
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Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach szczegółowo zreferował analizę Stanu Gospodarki 

Odpadami Gminy Brzesko za 2023 r. oraz sprawozdanie z gospodarki odpadami komunalnymi na 

terenie Gminy Brzesko za I półrocze 2024 r.  

 

W dyskusji poruszono kwestie wzrostu kosztów całego systemu zbierania odpadów ciągu 

ostatnich lat, oraz rozważono, z czego one wynikają. Mamy w systemie mniej osób niż to wynika 

z liczby mieszkańców, złożonych deklaracji jest prawie 6000 deklaracji. Wynika to z braku sankcji 

za brak zameldowania, ponieważ jest obowiązek, ale ludzie tego nie robią. 

Omówiono również temat obowiązku gminy, aby sprawdzać nieczystości ciekłe, duża liczba 

mieszkańców jest wzywana do wyjaśnień w tej kwestii. Muszą porządkować swoje stany 

faktyczne budując oczyszczalnie lub podłączając się do kanalizacji zbiorczej. 

Wspomniano również o sprawie, jak w ostatnich latach przedstawiała się w naszej gminie 

segregacja śmieci. 

 

 Opinia komisji: 

Głosowano w sprawie 

Pozytywnie zaopiniowano sprawozdanie i rozliczenie gospodarki odpadami komunalnymi na 
terenie Gminy Brzesko za 2023 r. i pierwsze półrocze 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) -Piotr Duda, Janusz Filip, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Daniel Szczupał 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Ad. 7. Sprawozdanie z realizacji Wieloletniego Programu Gospodarowania Zasobami 
Mieszkaniowymi Gminy Brzesko za 2023 r. i pierwsze półrocze 2024 r. 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach przedstawił istniejący stan faktyczny w zakresie wielkości  

i stanu zasobu na dzień 30 czerwca 2024 r. 

Wspomniano o rozpoczęciu w Okocimiu budowy budynków mieszkalnych w ramach inwestycji 

realizowanych przez SIM Małopolska. Może już wkrótce ruszy podobny projekt w Wokowicach. 

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego sprawozdania. 

 



 

str. 5 
 

Opinia komisji: 

Głosowano w sprawie 

Pozytywnie zaopiniowano sprawozdanie z realizacji Wieloletniego programu Gospodarowania 
Mieszkaniowym Zasobem Gminy Brzesko za 2023 rok i I półrocze 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) -Piotr Duda, Janusz Filip, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Daniel Szczupał 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Ad.8. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

W sprawach bieżących komisja zaopiniowała następujące projekty uchwał: 

 

Projekt uchwały jn. przedstawił Zastępca Dyrektora Wydziału Infrastruktury Paweł Prus. 

 

• Głosowano w sprawie 

przyjęcia Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Brzesko na lata 2024-2027. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) - Piotr Duda, Janusz Filip, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Daniel Szczupał 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

• Głosowano w sprawie 
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zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymskokatolickiej pw. 
NMP Matki Kościoła i św. Jakuba Starszego Apostoła w Brzesku na prace konserwatorskie, 
restauratorskie, roboty budowlane przy zabytku wpisanym do Gminnej Ewidencji Zabytków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) - Piotr Duda, Janusz Filip, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Daniel Szczupał 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

 

• Głosowano w sprawie 

zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej Zgromadzeniu Sióstr Służebniczek  
w Jasieniu na prace konserwatorskie, restauratorskie, roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do Gminnej Ewidencji Zabytków 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (5) -Piotr Duda, Janusz Filip, Krystyna Gibała, Roman Gurgul, Daniel Szczupał 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Ad.9. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za 
udział w posiedzeniu, następnie ogłosił zamknięcie obrad. 

 

(Pełna dyskusja płyta CD znajduje się w aktach komisji). 
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Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego 
i Rozwoju  

Rady Miejskiej w Brzesku 

(-) dr Piotr Duda  

 

 

 

 

Przygotował: Marta Dawiec 


